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Priit Põdra
2004- lõpetas Jõgeva Gümnaasiumi

2010-   asus õppima Tartu Ülikooli Haridusteaduskonda, haridusteadus: ajalugu ja religioon
2013- asus õppima Tartu Ülikooli Filosoofiateaduskonda, ajaloo- ja ühiskonna-
õpetuseõpetaja
2006-2013 Jõgeva Gümnaasium, ajaloo- ja ühiskonnaõpetaja
2013-2016 Jõgeva Põhikool, ajaloo- ja ühiskonnaõpetaja
2016- Jõgevamaa Gümnaasiumi direktor
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Liis Arras

SALONGIÕHTU

Käes on päev, mil õpilasesinduse 
l i i k m e d  t õ m b a v a d  l o o s i  p e-
reseriaalide vahel, mida tuleb igal 
klassil järele teha. Kõigil on juba 
välja mõeldud, missugust seriaali 
nemad tahavad oma klassiga 
parodeerida, kuid nagu alati, läheb 
kõik teistmoodi. Loosi läksid mitmed 
er inevad ser iaal id: "Sõbrad", 
"Lastega kodus", "Kuidas ma koh-
tasin teie ema", "Suure paugu 
teooria", "Moodne perekond", "Kaks 
ja pool meest", "Kuumad 70ndad", 
"Meeleheitel koduperenaised", 
"Imelaps Malcolm" ja "Kontor". 
Kui seriaalid on jagatud, lähevad 
kõik klassiesindajad oma klassiga 
aru pidama, mida, kuidas ja kus teha. 
Videoklippide esitamiseni salongi-
õhtul on jäänud veidi üle kolme 
nädala, sel hetkel tundub, et aega on 
piisavalt. Kuid kuupäev aina läheneb 
ja varsti on salongiõhtuni jäänud 
v a i d  n ä d a l . Ü k s i k u d  k l a s s i d 
hakkavad intensiivselt arutama 
teema üle, mõeldes välja süžee, 
jagades ära, kes keda mängib ja 
lepitakse kokku aeg ja koht, kus 
hakata filmima. Need klassid, kes 
veel ei tegutse, mõtlevad vaikselt 
s e l l e l e .  K o l m  p ä e v a  e n n e 
salongiõhtut hakkavad ka nemad 
kiiresti filmiklippe kokku panema. 

Õpi lases induse  koosolekute l 
arutatakse juba ürituse ära jätmist, 
kuna filme on alla poole. Ja siis on 
need klassid, kes võtavad end kokku 
ja saavad hakkama viimase minuti 
f ilmidega. Mõni seriaal jääbki 
tegemata.
Käes on 24. märts, neljapäev. Õhtul 
kell kuus alustatakse salongiõhtut ja 
enne seda antakse üle parodeeritud 
ser iaal ide  episoodid. Mõned 
k ü m n e d  m i nu t i d  e n n e  k u u t e 
hakatakse pileteid ostma, mille 
hinnaks on 0.50€. Kell on kuus, 
õhtujuhid Kristo Lillepärg ning 
Jessica Järvelt teevad väikese 
s isse juhatuse  ja  hakataksegi 
filmikesi vaatama. Kõik videod on 
väga koomilised ja terves saalis 
k õ l a b  n a e r. E b a õ n n e s t u n u d 
klippidest on näha, et kõigil oli 
filmides väga lõbus ning see on 
peamine auhind. Iga kahe video järel 
mängitakse mänge. Videotele annab 
oma hinnangu �ürii, mille koosseisu 
kuulusid õpetajad Anne Jaama ja 
Merle Ojamets ning Jõgevamaa 
Gümnaasiumi vilistlane Markkus 
Metsmees. Pärast videode vaatamist 
lähevad žüriil i ikmed otsuseid 
l a n g e t a m a  n i n g  s a m a l  a j a l 
v a s t a t a v a d  n e l j a l i i k m e l i s e d 
võistkonnad viktoriiniküsimustele. 
žüriiliikmed on oma otsused teinud 
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Gümnaasiumi moodi
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ja kuulutavad välja parimad 
videod kahes kategoorias ning 
k a k s  e r i p r e e m i a t . 
Kategooriateks olid parim 
jäljendus ja parim koostöö ning 
eripreemiad jäid žüriiliikmete 
otsustada. Parima jäljenduse 
eest saab auhinna A-klass, 
kelle seriaaliks oli "Kaks ja 
pool meest". Parima koostöö 
eest läheb auhind C-klassile, 
kes parodeeris "Suure paugu 
teooriat". Eriauhinna dramaa-
tilisuse eest pälvib I-klass 
parodeerides "Meeleheitlikke 
koduperenaisi" ning säravaima 
rolli eripreemia saab Taavi  
Voolaid. 
Pärast autasustamist on üritus 
lõppenud ja kõik suunduvad 
uste poole, lootes kiiresti koju 
saada kui õpilasesinduse 
p re s i d e n t  Je s s i c a  h õ i k a : 
„Õpilasesindus jääb koris-
tama!"  

TEKST: LIINA KINKS
FOTOD: KAADRID FILMIDEST
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Põline Jõgeva linna poiss Priit Põdra on 
paljudele tuttav õpetajana, kolleegina või hea 
s õ b r a n a .  N ü ü d  o n  t a  k a  J õ ge v a m a a 
Gümnaasiumi direktor. Kuidas kõik selleni 
viis?
Priit Põdra on lõpetanud 2004. aastal Jõgeva 
Gümnaasiumi, kus pärast lõpetamist suundus ta 
õppima Tartu Ülikooli haridusteadust. Täpsemalt 
õppis ta ajalugu ja religiooni. 2013. aastal asus 
õppima f i losoof iateaduskonda ajaloo- ja 
ühiskonnaõpetuse õpetajaks.
Teekond õpetajani
Põhikooliajal oli Põdra aktiivne noormees, kes 
tegeles spordiga. Meelisaladeks oli jäähoki, käsi- 
ja korvpall. „Gümnaasiumis hakkasid tekkima 
humanitaarsemad huvid. Mulle meeldis kirjutada 
ning seetõt tu  osalesin ka lühikest  aega 
kooliajalehes. Samuti pakkus huvi teater ning 
s e l l e g a  s e o s e s  k ä i s i n  k o o l i t e a t r i s 
Liblikapüüdjad,“ tõdeb ta. Gümnaasiumi ajal aga 
tekkis tal oma sõpruskond, kelle ühtseteks 
huvideks oli film, teater, kirjandus ja muusika. 
Omavahel soovitati häid raamatuid ning ka filme. 
See oli tema jaoks olulisem ja muutvam kui 
huvialad.
„Õppima minna ajalugu tuli väga lihtsatest 
asjadest,“ sõnab Põdra. Esmaseks põhjuseks oli 
mehel see, et ta soovis korrata seda, mida ta on 
näinud ning on hästi tehtud. „Minul olid väga head 
ajaloo- ja ühiskonnaõpetajad.“ Samuti mõistis 
Põdra noorepõlves seda, et meesõpetaja klassi 
ees on täiesti normaalne ning ta soovib seda teed 
ise käia. 
Direktoriks kandideerimine
Priit Põdra otsustas Jõgevamaa Gümnaasiumi 
direktoriks kandideerida mitmetel põhjustel. Üks 
kõige suuremaid põhjuseid oli, et see on tema 
unistus. Pärast kooli lõpetamist oli tal selge, et ta 
soovib saada õpetajaks. Samamoodi oli tal 
salasoov üks kord kunagi, kauges tulevikus,  
juhtida kooli. Oluliseks pidas ta seda seepärast, et 
koht, kus seda juhtida, peaks olema Jõgeva. „See 
peaks olema minu enda kodulinn, sünnilinn. See 
on koht, kus ma olen kujunenud ja kasvanud.“ See 
linn on aidanud tal oma unistusi täita. Sedasama 
soovib ta ka hetkel Jõgeval õppivatele noortele, 
kes peaksid oma unistusi järgima. 
Samuti on oluliseks põhjuseks see, et on olnud 
inimesi, kes on mehele andnud mõista, et see on 
tulevikus amet, mis talle sobib ning tal on sellele 
ametikohale potensiaali. „Sa võid ju ise unistada, 

PERSOON

„Muutused saavad tekkida siis, kui on soov muutusteks ja 
kui ollakse selleks valmis.“

                   JUHAN LIIVILE PÜHENDATUD LUULEKONKURSS

90-ndad, PRIIT PÕDRA PAREMAL

PRIIT PÕDRA VASAKUL

TEKST: LIIS ARRAS; PILDID: ERAKOGU
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aga kui keegi teine ei näe Sinus seda, et sul on 
potensiaali sinna jõuda, siis see jääbki ainult 
unistamiseks,“ ütleb Põdra. Samuti tõdeb ta, et 
teiste inimeste toetus on väga oluline.
J õ geva m a a  G ü m n a a s i u m i  d i re k t o r i k s 
kandideeris 17 inimest. Priit Põdra oli sellest 
arvust  jahmunud, kuna teistesse r i igi-
gümnaasiumitesse kandideerinute arv on 
jäänud enamjaolt kümne piiresse. „17 oli minu 
jaoks natukene suur arv. See näitab seda, et 
sellele ametikohale oli suur nõudlus,“ arvab 
Põdra. See, et tema nende kandidaatide hulgast 
välja valiti, oli tohtult oluline mehe enda jaoks. 
Selline valik annab talle kindlust ja julgustunnet, 
et see, kuidas ta mõtleb ja milline on tema 
a r v a t e s  J õ g ev a m a a  G ü m n a a s i u m , o n 
väärtustatud. 
Muutused = ühine valmisolek
Uue direktori arvates on esmatähtis õpilaste ja 
õpetajatega suhtlemine. Kui tulevad muutused, 
siis tulevad need ühiselt otsustades. Meie kooli 
õppesüsteemiga on mees väga rahul, sest sellist 
s ü s t e e m i  o n  v õ t n u d  ü l e  k a  t e i s e d 
riigigümnaasiumid. Põdra ei soovi kohe midagi 
lõhkuma hakkata. „Muutused saavad tekkida 
siis, kui on soov muutusteks ja kui ollakse selleks 
valmis.“
Uue kooli direktoriks saamist mees ei karda, 
sest siin on väga palju õpetajaid, kellega ta on 
koostööd teinud kuni sinnamaani välja, et ta on 
olnud neile õpilaseks või kolleegiks. Samuti on 
väga suur hulk õpilasi, kes on temaga kokku 
puutunud või on Põdra andnud neile ajalugu või 
ühiskonnaõpetust. Inimesed on talle tuttavad, 
aga see situatsioon ja uus roll pole. 

Põhikoolist tuleb lahkuda
„Praegu on  olukord tõesti selline, et 25 aprill 
algab mul esimene tööpäev Jõgevamaa 
Gümnaas iumis . Kuid  ma jä tkan  ühis-
konnaõpetuse tundide andmisega.“ Põhikooli 
õpetaja on ta siiski ainult õppeaasta lõpuni, 
s e s t  s o o v i b  v i i a  l õ p e t a j a d  v a s t u 
ühiskonnaõpetuse eksamile. Selle eksami on 
taaskord valinud hulk õpilasi ning ta ei soovi 
neid alt vedada. Mees tõdeb, et hetkel on kui 
kahetine olukord. „Ühest küljest on üks asi 
nagu lõppenud ja midagi nagu alanud. Aga 
samas pole midagi päriselt lõppenud ja 
alanud.“ Olukorda hindavad ka õpilased 
kaheti. Nooremad, kes veel ei lõpeta, on 
nukrad, et noor õpetaja lahkub. Kuid lõpetajad 
on rõõmsad ja soovivad uues töökohas edu ja 
vastupidavust. „Nad laulavad ka mitu nädalat 
hiljem mulle sünnipäevalaulu, aga asendavad 
õpetaja Priidu direktor Priiduks.“
Facebooki avades
„Tõsi, kui ma avan Facebooki ja vaatan, mis 
seal toimub, siis ma näen, et see kõik läheb nii 
paljudele inimestele korda. Ja väga paljud 
inimesed ütlevad, et see on õige valik.“ Põdra 
tunneb, et sellest saab ta väga palju tuge ja 
julgust edasi püüelda. Kuigi tagasiside on 
kahetine, arvab ta, et on teinud õige otsuse ja ta 
on oodatud. Samuti läheb juba Jõgevamaa 
Gümnaasiumi lõpetanutele korda, kes hakkab 
juhtima meie kooli jagades rõõmusõnumeid 
Facebooki vahendusel.

PERSOON

ÜHEKSANDA KLASSI LÕPUAKTUS

Kas kui Alo?
Alo Savi andis direktoriameti 
kõrvalt  ka valikaine tunde. 
Seoses sellega tõdes Priit, et 
s o o v i k s  s a m u t i  a n d a 
ühiskonnaõpetuse või ajaloo 
tunde. „Ma ei saaks loobuda 
õpetaja tööst. Ma ei saa loobuda 
kohtuda õpilastega klassi ees, 
kes kõik soovivad õppida.“ 
Samuti arvab mees, et kui ta 
loobuks õpetajaametist, siis 
ükskord kaotaks ta sideme 
õpilaste ja õpetajatega. „Ma ei 
saaks siis aru, mis on õpetaja roll 
ja kuidas tema tunneb ennast 
klassi ees. Tunnetus võib ära 
kaduda.“ Lisaks mainib Põdra, et 
kui ta töötab kooli heaks, siis 
peab ta aru saama nii õpilastest, 
õpetajatest kui ka lapsevane-
matest.
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Kevad on lootuse aeg. Kõik, mis on närbunud, 
tärkab, kõik, mis on märkamatu, muutub silmale 
nähtavaks. Meis kõigis tärkab kübeke suurem 
lootus, tulles kevadele vastu sellelt pikalt 
talveperioodilt. Lootusele andis hoogu juurde 
meie kooli kevadkontsert.
Tänavune kevadkontsert toimus 7.aprillil, mida 
korraldas meie kooli H.klass. Kontserdil sai 
publik näha nii tantsu, laulu kui ka etlemist. 
Kava oli mitmekülgne, puudus üksluisus.
Väga suurt positiivset tagasisidet said H.klassi 
laulugrupp, kes esitasid venekeelse laulu. 
Samuti said kiita kooliteatri trupp Lib-
likapüüdjad, kes lõpetasid oma näitetükiga 
kontserdi. Nautida sai erinevaid rahvatantsu 
numbreid ning pillimänge. Kooli esindanud 
kahe noormehe poolt esitatud etlemised 
pälvisid publiku poolt suure aplausi.
Publik nautis koosolemist ning esinejad jäid 
tulemusega rahule.
Jääme kindlasti põnevusega ootama järgmise 
aasta ettevõtmist. Seniks ärge laske pead 
norgu, on aeg mil tuleb avastada ning ette võtta 
uusi väljakutseid ning seiklusi! 

Kevad kui lootuse aeg

PILDID: NELE GRAVERSON; TEKST: KAISA 
SALUSTE
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Teisipäeval, 29. märtsil algasid 
Jõgevamaa Gümnaasiumi 
klassidevahelised võrkpalli-
võistlused. 
Võistlused toimuvad Jõgeva 
Põhikoolis, Piiri tänava majas. 
Võistluse kohtunikuks on Rai-
ner  Võsaste.

Võistluse avasid C ja B klassi 
mäng, millele järgnes I ja E 
vaheline mäng. 
Mängud on kestnud 6 nädalat, 2 
korda nädalas, teisipäeval ja 
neljapäeval, kell 16.00. 
Mängu kestvus on kaks geimi, 

millest üks geim on kahekümne 
viie punktini.  Vahepeal on ka 
kolmas geim, mis mängitakse 
viieteist punktini. 
Ajalist kestvust ei ole. Senini on 
toimunud viisteist mängu ning 
kauaoodatud finaalid algavad 
nel japäeval , 5 . mai l  n ing 
lõpevad nädal hiljem, 12. mail.

Võistkonnad on siiamaani 
olnud erinevad, kellel neli, 
ke l l e l  k u u s  m ä n g i j a t . E t 
võistkonnad oleksid võrdsed, 
pidi olema vähemalt kaks 
tüdrukut. Tihti oli näha, et 

Võrkpalliga kooli!

mängis üks tüdruk ja sel-
lepärast oli mängimas ka neli 
poissi.

Võistlusel protokolli kirjutaja 
ning vaataja Elen Riiman arvab 
võistkondadest ja mängudest 
nii:

Kes on teie arvates tugevaim 
võistkond?
Mul ei ole ühte kindlat, 
aga arvan, et I, C, E ja G klass, 
kuna nende tugevus on mees-
konnatöö. Arvan, et nad jäid 
niimoodi mulle silma.

Huvitavaim 
või stressirohkeim mäng?
See oleks I ja G klassi mäng, 
kolmas geim. Mõlemal klassil 
oli võidust paar punkti puudu, 
see oli väga pingeline ning 
mängijad olid ise ka ärevad ja 
stressis.

Milline võistkond 
teid üllatas?
Üldjuhul ei üllatanud ükski 
klass, kuna igas võistkonnas 
olid häid mängijaid. Kuigi 
tegelikult H klass üllatas. Oli 
näha potentsiaalseid män-
gijaid, aga koostööst jäi na-
tukene puudu. Kui nad sellega 
rohkem töötaksid, siis mees-
konnatöö oleks  hea ning 
mängu oleks parem ning 
kindlam mängida.

Kindlasti on teil omad fa-
vor i idid ning hoiate oma 
klassile pöialt. 
Ootame huviga finaale!

TEKST KÄTLIN MUTTIKA
FOTOD 
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OTSIME REPORTEREID

Puhas Leht on Jõgevamaa Gümnaasiumi 
koolileht, mis ilmub alates 2014. aastast, 
kord paari kuu tagant ning kajastab kooli 
tähtsamaid sündmusi, pakub lugemiseks 
huvitavaid intervjuusid ja palju muud. 
Oleme pidevas uuenemises ning ootame 
endhi hulka uusi  toimetuse liikmeid.

Reporterilt ootame:
- huvi koolielus toimuva kohta
- head kirjutamisoskust
- loovust ja ideid

Omalt poolt pakume:
- toredaid ja toetavaid kaaslasi
- häid kogemusi
- põnevaid ja vaheldusrikkaid 
tööülesandeid

Eelnev kogemus ei ole tähtis!

Kui soovid meiega ühineda, pöördu julgelt 
meie toimetuse liikmete või juhendaja 
Andra Kirna poole. 

VÕRKPALLI FINAALILE!
Neljapäeval, 12. mail ootame teid 

Jõgevamaa Gümnaasiumi 
võrkpallivõistluse FINAALILE! 

Piiri 1,  kell 16.00

Finaalis mängivad:
12B ja 10I, 3.-4. koha peale

ning
11E ja 12c, 1.-2. koha peale

Tulge oma klassile kaasa elama!

Meie kooliteatril on tänavu 26.sünnipäev ning me 

ootame teid kõiki

 

LIBLIKAPÜÜDJA TEATRIÕHTULE, 19.MAIL KELL 17.30

 

JÕGEVA KULTUURIKESKUSESSE

 

Lavale astuvad: 1a klassi trupp, 2.-3.klasside trupp, 5b 

klassi trupp, 7.-9.klasside trupp ja gümnaasiumitrupp, 

lisaks üllatusesinejad.

 

Kõik Liblikapüüdja trupid said selle 

aasta vabariiklikel laureaadi�itlid. Ära jää sellisest 

üritusest ilma!

 

Pärast etendusi pakume sünnipäevator�.

 

Rõõmsa kohtumiseni!

 

Teie liblikapüüdjad. 

HEAD SÕBRAD!
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